

Terms and Conditions of Exclusive Emirates Offer for Mox Credit Card Customers

- Offer is valid for booking and purchase between **01 August and 30 November 2026**, both dates inclusive.
- Offer is valid for travel from 01 August 2026 – 31 May 2027.
- Offer is valid for Emirates Economy Saver, Economy Flex, Economy Flex Plus, Premium Economy Flex Plus, Business Saver, Business Flex and Business Flex Plus.
- The offer is applicable off Emirates published fares as distributed by Emirates via Worldwide Global Distribution Systems (GDS)
 - From Hong Kong to Bangkok:
 - Business - Return HKD275 off, One Way: HKD140 off
 - From Hong Kong to other Destination (excl. Dubai):
 - Economy – Return HKD350 off, One Way: HK175 off
 - Premium Economy – Return HKD1,200 off, One Way: HK600 off
 - Business - Return HKD1,800 off, One Way: HKD900 off
- Any savings and offer amount, discount illustration, "extra savings" claim or similar marketing message is based on fare and promotional conditions available at the time such marketing materials are produced and is provided for illustrative purposes only.
- Offer is valid for return and one way journeys for departure from Hong Kong to the destinations operated and designated by Emirates only.
- Offer is only applicable to Mox Credit Card customers.
- The discount is only valid at the time of purchase at **emirates.hk** with promotional code **HKMOX26**. Payment must be made online immediately after booking is made, and must be settled by Mox Credit Card. Retroactive claim is not permitted. No applicable to any other ad hoc promotional fare offer and no exchange for cash.
- The discount is not applicable to the tax, surcharge or other additional charges ("Taxes and Surcharges"). Cardholders are required to make full payment of Taxes and Surcharges when their bookings are made online.
- Offer is valid for a maximum of five travellers travelling together on the entire journey. The cardholder who made the payment must travel with all companions on the entire journey, and in the same booking.
- The advertised fares are exclusive of all applicable taxes, surcharge or other additional charges, and are for reference only and subject to change any time without prior notice, also subject to availability at the time of purchase and are on a first come, first served basis.
- Cancellation or change of flights and the amount of penalty depends on the fare type, please check fare rules from the Emirates online quote.
- Minimum/Maximum stay depends on the booking code, please refer to fare rules from the Emirates online quote.
- Free stopover in Dubai is permitted.
- Mox Bank Limited is not a supplier of the products and services offered in this Programme and accepts no liability for the quality of products and services provided by Emirates involved in this promotion. Mox Disclaimer applies.
- Mox Bank Limited and Emirates reserve the right to vary or terminate the above offers at any time and to amend the terms and conditions from time to time without prior notice. In case of disputes, the decision of Mox Bank Limited and Emirates shall be final.
- Mox Bank Limited and Emirates reserve the right to vary or terminate the above offers at any time and to amend the terms and conditions from time to time without prior notice. In case of disputes, the decision of Mox Bank Limited and Emirates shall be final.
- To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Mox 信用卡客戶尊享阿聯酋航空優惠條款及細則

- 優惠適用於由 2026 年 8 月 1 日至 2026 年 11 月 30 日，包括首尾兩日。
- 優惠適用於商務 Saver、商務 Flex、商務 Flex Plus、尊尚經濟 Flex Plus、經濟 Saver、經濟 Flex 及經濟 Flex Plus 之艙等機票。
- 本優惠基於阿聯酋航空 (Emirates) 透過全球分銷系統 (Global Distribution Systems, GDS) 所發布之公開票價。
 - 香港至曼谷：
 - 商務艙：來回 HKD275 折扣, 單程 HKD140 折扣
 - 香港至其他航點 (除杜拜)：
 - 經濟艙：來回 HKD350 折扣, 單程 HKD175 折扣
 - 尊尚經濟艙：HKD1,200, 單程 HKD600 折扣
 - 商務客艙：HKD1,800, 單程 HKD900 折扣
- 任何節省金額、優惠幅度、折扣示例、「額外優惠」聲稱或類似市場推廣信息，均基於製作相關推廣材料時適用之票價及推廣條件計算，並僅供說明用途。
- 優惠適用於下列期間從香港出發至任何僅限由阿聯酋航空營運航班之來回機票。
- 優惠僅限於 Mox 信用卡客戶。
- 優惠只適用於 emirates.hk 預訂機票，預定時必須輸入優惠代碼 HKMOX26。持卡人須在預訂時使用 Mox 信用卡繳付全數款項。於訂購後提供優惠代碼恕不接受。折扣優惠不能與任何其他優惠同時使用，也不能交換現金。
- 折扣優惠不適用於任何稅項、附加費或其他額外費用（稅項及附加費）。持卡人需在訂購時繳付全額稅項及附加費。
- 優惠期內，每次交易可預訂最多 5 張優惠機票，持卡人本人必須為當中的乘客，並與其旅伴同機出發及同機回程。
- 廣告票價不適用於任何稅項、附加費或其他額外費用，僅供參考並可能隨時更改而不作另行通知，同時受客位元供應情況限制，以先到先得形式出售。
- 退票或更改航班手續費因應所訂之票價類型而有所不同，請參閱阿聯酋航空網上訂票細則。
- 最短或最長停留期限因應所訂之訂位代碼有所不同，請參閱阿聯酋航空網上訂票細則。
- 中途停留杜拜免收手續費。
- Mox Bank Limited 並非此推廣計畫之產品和服務之供應商，對於由阿聯酋航空提供的有關產品和服務質素，本行恕不承擔任何責任。受 Mox 免責聲明約束。
- Mox Bank Limited 及阿聯酋航空保留隨時更改或終止此推廣計畫以及修訂條款及細則之權利而不作另行通知。如有任何爭議，Mox Bank Limited 和阿聯酋航空將保留最終決定權。
- 借定唔借？還得到先好借！